
Rapport från Integrationsmötet 16 september 
Umeå Föreningsråd bjöd in till ett första möte om integration. Vi ville inleda en 
inventering bland våra medlemsföreningar för att se vad vi som paraplyorganisation 
kan göra. Vi önskar skapa ett forum för samverkan och kompetensutveckling mellan 
våra medlemsföreningar. Det var 10 medlemsföreningar representerade på 10 
närvarande personer. Det var idrott, sociala, etniska och studieförbund som var 
närvarande. 
 
De frågor som ställdes var: 
Vad finns det för verksamheter idag riktade till målgruppen? 
Kan föreningar samverka? 
Behöver föreningarna kompetensutveckling? Vad i så fall? 

 
Föreningarna berättade vad de gjorde och vad de saknar i kompetens. Det lyftes 
behov av kultur- och beteendekomptens och kunskap om vart man vänder sig om 
något inträffar, hos personer med olika trauman. Eventuell samverkan med Umebrå 
togs upp. 
Det lyftes önskemål om att göra en enkät hos medlemsföreningarna. En enkät skulle 
bilda underlag för en bredare kunskap om vad föreningarna gör idag och vad de 
efterfrågar för kompetens. Enkäten planeras komma i oktober i ett separat utskick. 
 


